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Protokół Nr 18/12 

z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania 

w dniu 28 marca 2012r. 

 

 

 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji według załączonej listy obecności. 

 

Posiedzenie trwało od godziny 12.00 do godziny 12.50. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 17/12 z dnia 14 lutego 2012 roku z posiedzenia Komisji 

Budżetu Finansów i Planowania. 

4. Omówienie materiałów na XIII sesję Rady Miejskiej w Łabiszynie. 

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie obrad.  

  

Do punktu 1 

 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond, witając radnych  

I Burmistrza Łabiszyna Pana Jacka Idzi Kaczmarka. 

 

 

Do punktu 2 

       

Przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji porządek posiedzenia został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

Do punktu 3 

 

Protokół Nr 17/12 z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Do punktu 4 

      

 

Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond powiedział, że każdy z członków 

Komisji Budżetu otrzymał materiały sesyjne i jest z nimi zapoznany.  

Przewodniczący zaznaczył, że zbliżająca się sesja będzie poświęcona tematyce 

działalności stowarzyszeń z terenu Gminy Łabiszyn. Powiedział, że radni otrzymali 

sprawozdania z działalności stowarzyszeń, które w określonym terminie dotarły do biura Rady 

Miejskiej. Przedstawiciele tych stowarzyszeń będą obecni na sesji i będzie można zadawać im 

pytania.  

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Hłond powiedział, że największe znaczenie na 

sesji będzie miało ustanowienie herbu, flagi, pieczęci Gminy Łabiszyn oraz uchwalenie 

statutu. Komisja Statutowa przygotowała projekt statutu i przekazała go do konsultacji 

Burmistrzowi Łabiszyna Panu Jackowi Idzi Kaczmarkowi i Przewodniczącej Rady Miejskiej Pani 

Teresie Paliwoda. W wyniku dyskusji ustalono, że wprowadzone zostaną zmiany w 

nazewnictwie Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Pan Andrzej Hłond zaproponował też 

zmianę nazwy Komisji Budżetu Finansów i Planowania na krótszą i bardziej zwięzłą nazwę 

Komisja Budżetu i Planowania. Radni zgodzili się z Przewodniczącym. Pozostałe Komisje będą 

nosić nazwy: Komisja Rewizyjna, Komisja Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

Komisja Zdrowia i Spraw Socjalnych, Komisja Ładu, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

oraz Komisja Oświaty i Kultury. Nazwy są dostosowane do tematyki, którą zajmują się 

poszczególne komisje.  

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek powiedział, że Przewodnicząca Komisji 

Oświaty i Kultury Pani Genowefa Lubiszewska będzie na sesji przedstawiała stanowisko 

członków komisji dotyczące zmian w statucie. Propozycje są związane między innymi z 

zapisami dotyczącymi konsekwencji zakłócania porządku na sesjach, koniecznością 

obecności na sesji burmistrza, czy przerywaniem obrad Rady Miejskiej w zależności od liczby 

radnych obecnych na sali. Propozycje poprawek zostaną zgłoszone podczas XIII sesji Rady 

Miejskiej w Łabiszynie, gdy obecni będą członkowie Komisji Statutowej i radca prawny.   

Następna uchwała  dotyczy skargi na działanie Burmistrza Łabiszyna. Przewodniczący 

Komisji Budżetu zaznaczył, że radni są zapoznani z treścią skargi, protokołami z posiedzeń 

Komisji Rewizyjnej w tej sprawie i wyjaśnieniami Referatu Rolnictwa. Nie ma konieczności 

omawiania tego projektu uchwały. 

Kolejna uchwała dotyczy udzielenie pierwszeństwa w nabyciu lokalu użytkowego przy 

ulicy Plac 1000-lecia 6, stanowiącego własność Gminy Łabiszyn, jego najemcy. Wniosek 

złożyła wieloletnia dzierżawczyni lokalu fryzjerskiego. Burmistrz powiedział, że lokal jest 

dzierżawiony od 30 lat i najemczyni poniosła już spore nakłady finansowe na jego remonty i 

modernizacje. Teraz konieczne są kolejne nakłady finansowe związane z coraz wyższymi 
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wymogami sanepidu. Burmistrz Łabiszyna dodał, że lokal został wyceniony na 35.000 złotych i 

poinformował radnych, że przy lokalu użytkowym Rada nie może udzielić żadnej bonifikaty. W 

związku z powyższym, najemczyni będzie musiała zapłacić kwotę wyznaczoną przez 

rzeczoznawcę.  

Ostatnia uchwała dotyczy programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Łabiszyn w 2012 roku. Burmistrz 

Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek powiedział, że projekt programu został przedłożony do 

lekarza powiatowego weterynarii, klubu przyjaciół zwierząt „Animals” oraz do kół łowieckich. 

Wszystkie te instytucje pozytywnie zaopiniowały projekt. Program dotyczy przede wszystkim 

działań wobec bezpańskich psów, współpracy ze schroniskiem, weterynarzem. Nowością w 

tym programie jest obowiązek opieki nad bezdomnymi kotami. Według ustawy należy 

tworzyć punkty dokarmiania kotów. Program wskazuje też, że schronisko, do którego 

odwożone są bezdomne psy znajduje się w Trzciance. W programie wskazuje się też na 

weterynarza mającego całodobową opiekę nad zwierzętami z Gminy Łabiszyn i 

gospodarstwo, do którego mogą być przewożone zwierzęta hodowlane odebrane 

właścicielom. 

 

 

Do punktu 5 

   

Radny Henryk Buczkowski zauważył, że cztery stowarzyszenia złożyły sprawozdania ze 

swojej działalności. Zapytał ile jest stowarzyszeń na terenie Gminy? 

Burmistrz Łabiszyna odpowiedział, że na terenie Gminy Łabiszyn jest kilkadziesiąt 

stowarzyszeń. Część z nich posiada rejestrację KRS, część posiada rejestrację u Starosty 

Żnińskiego. Burmistrz dodał, że nie wszystkie stowarzyszenia korzystają ze współpracy 

finansowej z Gminą.  

Radny Henryk Buczkowski powiedział, że w wielu wsiach zawiązują się stowarzyszenia 

sportowe. Zapytał czy nie można byłoby połączyć ich w jedno stowarzyszenie? 

 Burmistrz Łabiszyna wyjaśnił, że nikt nie ma prawa oddziaływać na ludzi, którzy się 

organizują. Jeżeli grupa osób spełni wymogi formalne i złoży odpowiednie dokumenty u 

Starosty lub w KRS może stać się stowarzyszeniem. Gmina nie ma na to żadnego wpływu.  

 Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond przypomniał, że w zeszłym roku 

zaczęły się pewne działania w oświacie, między innymi zmniejszenie liczby oddziałów, zmiana 

liczby uczniów w oddziałach, arkusze organizacyjne. W ostatnim czasie zatrudniono w 

szkołach nowych nauczycieli celem uporządkowania liczby  nadgodzin itd. Przewodniczący 

poprosił Burmistrza Łabiszyna o informacje mówiące o liczbie nadgodzin, czy one są czy ich 

nie ma oraz o wiadomości dotyczące oszczędności jakie niosą za sobą podjęte działania. 

Pan Andrzej Hłond zaznaczył, że informacje mogą zostać przekazane na piśmie.    
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 Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek wyjaśnił, ze w ostatnim czasie doszło do 

dziwnej sytuacji. Z arkusza organizacyjnego szkoły w Łabiszynie wynikało, że są tam 54 

nadgodziny. Z aneksu otrzymanego we wrześniu wynikało, że w tej szkole jest 160 nadgodzin. 

Okazało się, że pojawiło się bardzo dużo godzin z nauczania indywidualnego. Na naradzie 

dyrektorów zapadła decyzja, ze wszystkie szkoły mają złożyć wykaz nadgodzin 

przedmiotowo, a nie imiennie. Wykazano, że paradoksalnie najwięcej nadgodzin mają 

nauczyciele w Ojrzanowie. W Łabiszynie po zatrudnieniach jest 6 nadgodzin, w Lubostroniu 12 

nadgodzin, a w Ojrzanowie 15 nadgodzin. W szkole w Ojrzanowie nie ma jednak żadnego 

nauczyciela dyplomowanego i koszty przez to są mniejsze. Mniej więcej w maju będzie 

wiadomo jakie będą oszczędności finansowe wynikające z podjętych w szkołach działań.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond przekazał informację, że 

planowane subwencje zostały utrzymane.  

 

 

 

Do punktu 6 

   

Pan Andrzej Hłond podziękował członkom komisji oraz gościom za spotkanie i 

zamknął obrady komisji. 

 

                                                                                                             Przewodniczący Komisji  

 

Protokołowała Marta Dąbkowska 

 

                                                                                                               Andrzej Hłond 


